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DEN HAAG - Met zijn paniekerige reactie op de nog niet vertoonde Koranfilm toont het

kabinet dat de islam een intolerante ideologie is, betoogt Geert Wilders.

Stel dat november vorig jaar bekend was geworden dat ik een film ga maken om het

fascistoïde karakter van de Bijbel aan te tonen. Stel dat ik een paar maanden daarvoor in

een artikel had gepleit de Bijbel te verbieden en daarover ook een motie had ingediend in

de Tweede Kamer.

Had minister-president Balkenende dan in zijn persconferentie vrijdag gesproken over een

forse crisis met internationale effecten? Was er een extra bijeenkomst van ministers in

aanwezigheid van terreurbestrijder Joustra op het Catshuis geweest? Hadden de

hoofdredacteuren van de verschillende nieuws- en actualiteitenprogramma’s binnen de

publieke omroep dan overleg gehad over hoe met de film om te gaan?

Hadden de ministers van Justitie, Binnenlandse Zaken en Buitenlandse Zaken mij dan

verteld dat de gevolgen voor de binnen- en buitenlandse veiligheid en die van mijzelf groot

kunnen zijn? Had de Nationaal Coördinator Terrorismebestrijding mij dan donderdag

verteld dat het niet is uitgesloten dat ik na het verschijnen van de film naar het buitenland

moet vertrekken?

Had het Vaticaan, de nuntius of een aantal aartsbisschoppen van katholieke landen zich

dan net zo uitgelaten als de moefti’s van Syrië en Jeruzalem, namelijk dat ik

verantwoordelijk ben voor al het bloedvergieten dat na het verschijnen van de film zou

gaan plaatsvinden? Hadden de korpsbeheerders een brief ontvangen waarin wordt gesteld

dat de politie na het uitzenden van de film aangiften van burgers tegen mij altijd moeten

opnemen ook al is er geen sprake van strafbare feiten? En dat ook aandacht moest worden

geschonken aan christelijke agenten omdat zij ook wel eens beledigd zouden kunnen zijn?

Waren ultralinkse actiegroeperingen met borden met mijn hoofd en tekst ‘extremist’ erop

gaan demonstreren in verschillende steden in Nederland? Had dhimmi (niet-moslim in een
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islamitisch land – red.) Doekle Terpstra mij het te stoppen ‘kwaad’ genoemd en een heus

comité opgericht en hadden politiek correcte lieden van links tot rechts die verklaring

ondertekend en in de krant met korting kunnen publiceren?

Hadden burgemeesters in het hele land bijeenkomsten gehouden met priesters en dominees

om hen te vragen zich niet te laten provoceren? Had ik dan ook vele tientallen extra

doodsbedreigingen mogen ontvangen de afgelopen weken? Hadden vele tientallen mensen

aangifte tegen me gedaan en had het Openbaar Ministerie de beslissing om wel of niet te

vervolgen ook expres aangehouden tot na het verschijnen van de film?

Hadden Nederlandse ambassades in landen waar veel christenen wonen, zoals Duitsland en

België, Nederlanders daar aangeschreven en hun evacuatieplannen uit de kast gehaald?

Waren Nederlandse ondernemers dan bang geweest dat vanwege de film de export van hun

producten naar landen met veel christenen in gevaar zou komen?

Hadden een christelijke organisatie en een GroenLinks-Kamerlid een tegenfilm gemaakt?

Zou een christelijke Nederlandse schrijver een ‘waakhondorganisatie’ oprichten die ten

doel heeft iedereen die zich in haar ogen beledigend uitlaat over christenen of het

christendom juridisch aan te pakken? Zou een christelijk Italiaans parlementslid gedreigd

hebben zijn regering op te roepen haar betrekkingen met Nederland te heroverwegen?

Natuurlijk niet.

Nu mijn film echter niet over de Bijbel maar over de Koran gaat, verkeren overheid,

media, moslims en anderen al wekenlang in hysterische paniek. Hoe is dat te verklaren?

Ten eerste is de islam een intolerante ideologie die kritiek niet verdraagt. Of het nu gaat

om foto’s van Sooreh Hera, het boek De duivelsverzen van Salman Rushdie, de film

Submission van Ayaan Hirsi Ali en Theo van Gogh, Deense cartoons, een grap van Rudi

Carrell, de opera Aisha en de vrouwen van Medina of de door mij aangekondigde film,

keer op keer komt het te staan op volgen zeer heftige reacties uit de moslimwereld. Voor

zaken als zelfreflectie en zelfkritiek is binnen de islam blijkbaar geen ruimte. Ook voor

eigen verantwoordelijkheid en zelfbeheersing lijkt geen plaats.

Zo beweert de grootmoefti van Syrië dat als het na uitzending van mijn film tot rellen

komt, ik daarvoor verantwoordelijk zou zijn. Dat is niet alleen een schoolvoorbeeld van de

typisch islamitische houding van wijzen naar de ander en nooit de hand in eigen boezem
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steken, maar is bovenal in strijd met de westerse rechtsbeginselen. Het is ook bij voorbaat

goedpraten van geweld. Het is de wereld op zijn kop.

Ten tweede is er sprake van angst. De noodscenario’s, gesprekken met imams, instructies

voor politieagenten aangaande het opnemen van aangiften en mij tussen de regels door

dreigen met strafrechtelijke vervolging, illustreren stuk voor stuk de toestand van paniek

waarin de Nederlandse overheid op dit moment verkeert. Angst blijkt eens te meer een

slechte raadgever.

Niet het kabinet Balkenende IV maar de angst voor de islam regeert in Nederland. Wij

mogen nooit als dhimmi’s zwijgend toekijken terwijl onze vrijheid en beschaving door de

islamisering van onze cultuur steeds verder worden afgebroken. En dat een nog niet

vertoonde film van ongeveer tien minuten volgens sommigen tot economische boycots,

rellen en andere ellendige zaken zou kunnen leiden, zegt alles over het wezen van de islam.

Niets over mij.

Het kabinet erkent met zijn paniekerige reactie dat de islam niet vergelijkbaar is met het

christendom, maar een unieke ideologie is. En die ideologie vraagt dus om een aparte,

unieke, aanpak.

De Koranfilm heeft zijn nut daarmee nu al bewezen.

Geert Wilders is voorzitter van de Tweede Kamerfractie van de PVV.

url: http://www.volkskrant.nl/binnenland/article497246.ece/Angst_voor_islam_regeert_Nederland
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